
Årsberetning Ungdomsafdelingen 

Sæson 20/21. 
 

SIKKE ET ÅR ……..!! en ny hverdag bankede på, en noget anderledes en af slagsen . En 

hverdag som desværre blev nedlukning af badminton i perioder. 

I ungdomsafdelingen forsøger vi at holde humøret højt og kigge fremad , nedlukningen 

har vi bla brugt på at tænke kreativt i form af nye arrangementer , samt krereret et 

årshjul som tages i brug fra næste sæson, det vil skabe overblik på arrangementer, 

stævner olign . 

Online møder er også bevist fungere fint. 

Medlemstallene for ungdom er i denne sæson 82. 

 

- Der blev i år tilmeldt hele 5 hold til holdtunering , men blev jo desværre ikke en 

realitet, vi håber inderligt det lykkedes i sæson 21/22 

-  

- DMU ligeså aflyst 

-  

- Vores planlagte klubtur til Thomas uber cup i Århus i foråret endte efter 

udsættelse, i aflysning og alle fik deres penge retur. 

-  

- Hædersbevis overrækningen aflyst. 

-  

- 3 sep havde vi endelig mulighed for at holde et arrangement , det blev til en 

omgang rundbold i hallen grundet vejret. Vi havde desværre en del afbud grundet 

sygdom , men os der kom hyggede meget . 

-  

- Begynderstævnet 25 okt var igen en succes, med seje motiverede spillere fra 

klubben. 

-  

- Sparkasse cup nåede vi også at få afviklet , vi var mange fra klubben der 

hyggede ved dommerbordene og havde en super dejlig dag med en del spillere på 

banen fra GBK som vi heppede på , de fik flotte resultater. 

-  

- 21/22 Nov var der den årlige Ultralejr , som blev noget anderledes. Men med de 

herlige og omstillingsparate trænere vi har , lavede de et fedt program. Lejren 



var i år uden overnatning. Alle havde et par super sjove dage trods alt, en kæmpe 

tak til vores trænere for at gøre dette muligt. 

-  

- Juleafslutning samt præmieoverrækkelse fra julekalendersalg har de unge 

mennesker stadig tilgode, da vi lige præcis ikke nåede det inden nedlukning nr 2. 

miniton fik en taske samt en drikkedunk , som forældrene kunne afhente. Det var 

noget der faldt i god jord ved de små. 

-  

- 29 jan skulle vi have afholdt Natminton aften . Det bliver næste sæson. 

 

- Der er blevet besluttet at denne sæson forlænges hen til DMU i juni , så spillerne 

forhåbentlig kan komme tilbage på banen/hallen inden sommer . vi krydser fingre 

for snarlig genåbning. 

 

- I USU har vi stadig stort fokus på social relation i klubben, det skal være sjovt at 

gå til badminton. 

 

- Vi deltager i netværksmøder med nærområdets klubber , og får gode dialoger og 

sparring . vi håber på samarbejde fremover til evt stævner olign. 

 

- Vi arbejder fortsat på at skabe indblik for forældre i deres børns sport, samt være 

en del af fællesskabet , bla som holdledere ved holdtunering , samt ved 

arrangementer. Men der er altid plads til flere. 

 

- Jakob Ølgod har været med til et par USU møder, vi håber han vil blive en del af 

udvalget, han er super god til at spare med lars mikkelsen omkring 

holdtuneringer . Det er fantastisk med flere øjne og hænder i vores klub . 

 

 

På vegne af USU  

Trine Bergen 

 

 

 


